

# Loyola Marymount University Summer Camp Daily Timetable 2019

洛約拉馬利蒙特大學夏令營時間表 2019

Chicago Junior Program Daily Schedule							
	Mon	Tues	Wed	Thurs	Fri	Sat	Sun
9:00 - 10:40	English Class	English Class	English Class	English Class	English Class	Full Day Excursions	Optional Excursions
10:40 - 11:00	Break	Break	Break	Break	Break		
11:00 - 12:30	English Class	English Class	English Class	English Class	English Class		
12:30 - 13:30	Lunch	Lunch	Lunch	Lunch	Lunch		
13:30 - 15:00	Afternoon Activities	Cultural workshops	Afternoon Activities	Cultural workshops	Afternoon Activities		
15:00 - 18:00	Afternoon and Evening Activities						

## Sample Cultural Activities 文化活動列表



### National Museum of African American History & Culture 國立非裔美國人歷史和文化博物館

Students can see close to 37,000 objects in its collection related to such subjects as community, family, the visual and performing arts, religion, civil rights, slavery, and segregation.

學生可以在博物館中看到近37,000件物品，涉及社區，家庭，視覺和表演藝術，宗教，公民權利，奴役和隔離等主題，認識歷史。



### Whirlyball and Bowling Whirlyball 及保齡球

Whirlyball is a very exciting and fun activity. Students will drive their bumper car all the way, shooting balls to the rebound and getting points. Students will have a lot of interaction and intimacy with other students

Whirlyball是一項非常刺激有趣的活動。學生會一路駕駛碰碰車，一路向着籃板投籃，獲取分數。學生於活動期間會與其他學生增加不少的互動及親密感。



### Holocaust Museum 美國大屠殺遇難者紀念館

A living memorial to the Holocaust, the museum inspires citizens and leaders worldwide to confront hatred, prevent genocide, and promote human dignity. It is a great chance for students to learn history.

博物館是大屠殺的活生生的紀念物，它激勵全世界的公民和領導人面對仇恨，防止種族滅絕和促進人類尊嚴。這是讓學生學習歷史的好機會。

## Sample Excursions 短途旅程



**Six Flags**  
六旗樂園

After a day learning in classrooms, it is perfect to go to a theme park and ride on those exciting rides and play a lot of fun games with friends!

在課室學習了一天之後，去主題公園就最好不過了。可以乘坐那些令人興奮的遊樂設施並與朋友一起玩很多有趣的遊戲！



**Riverwalk Kayaking**  
Riverwalk獨木舟

The calm waters of the river offer a great adventure for paddlers of all skill levels. Students do not get many opportunities to do it in Hong Kong.

平靜的河水為所有技術水平的槳手提供了一次有趣的冒險。學生在香港沒有很多機會可以獨木舟，就在美國體驗吧！



**Navy Pier**  
海軍碼頭

Pier Park attractions include the amazing Centennial Wheel, the Pepsi Wave Swinger, carousel and more. Students can even watch fireworks at night.

Pier Park的景點包括Centennial Wheel, Pepsi Wave Swinger, 旋轉木馬等，學生甚至可以在晚上看煙花。